
Referat af opstartsmøde på etablering af fælles områderne i 

Grundejerforeningen Elverhøj den 11. juni 2024 

 

Kasper Glud bød velkommen, og gennemgik formålet med mødet. 

Derefter var der diskussioner frem og tilbage om hvad, hvordan og hvilken rækkefølge 

etableringen skulle laves i. Økonomi blev diskuteret. 

Det blev besluttet at beplantning var det første, der skulle tages fat i. 

Der blev nedsat følgende arbejdsgrupper: 

Beplantning 

Pernille Frederiksen – arbejder videre med at søge byudviklingspulje hos kommunen, så der, hvis 

alt går vel, kan startes på plantning evt flere frugttræer og beplantning af læhegn omkring shelters 

og bålhytte. Der tages udgangspunkt i forslag fra ”Idè kataloget” 

Kasper Glud er sparringspartner fra bestyrelsen 

Beplantning 

Læhegn langs jordvold. Der tages udgangspunkt i forslag fra ”Idè kataloget” 

Tom Thomsen og Michael Bæk arbejder videre med dette projekt. 

Kasper Glud er sparringspartner fra bestyrelsen. 

Madpakkehytte 

Tanja Thomsen arbejder videre med dette. 

Kasper Glud er sparringspartner fra bestyrelsen. 

 

Når arbejdsgrupperne har konkret plan klar med budget, præsenteres dette for bestyrelsen for 

endelig beslutning. 

Arbejdsdatoer sendes rundt til alle, lige så snart det er klar.  

 

Tak for godt og konstruktivt møde! 

 


